ول المستحضرات التجميلية الصيدلانية المستوردة	الوبائق المطلوبه لاجازة تدا
وه استنت الصيدونية المسورية	

Requirements for Registration of Imported Cosmeceutical Products:

استدعاء من المستورد بطلب السماح بإجازة التداول متضمن اسم المستحضر والشركة الصانعة وبلد المنشأ موقع ومختوم (اجباري).

Application Form from the importer including the name of the products & name of the manufacturer signed & stamped (Mandatory).

سجل تجاري للمستورد ساري المفعول من غاياته استيراد مستحضرات تجميلية ورخصة مهن سارية المفعول (اجباري).

Commercial Record of the importer contains the aim of "import of cosmetic products" & Valid License of Career (Mandatory).

شهادة GMP صادرة من جهة رسمية او شهادة ISO 22716 سارية المفعول للشركة الصانعة موقعة ومختومة (اجباري).

Valid GMP Certificate from an official authority or ISO 22716 Certificate for the manufacturer (Mandatory).

شهادة تركيب بالاسم العلمي والنسبة المئوية وال CAS Number ووظيفة كل مادة في المستحضر موقعة ومختومة من الشركة الصانعة (اجباري).

Certificate of composition by exact %, CAS Number, INCI Name & function of each ingredient signed & stamped from the manufacturer (Mandatory).

المواصفات الفيزيائية والكيميائية والميكروبية للمستحضر النهائي موقعة ومختومة من الشركة الصانعة (اجباري).

Finished Product Physical, Chemical & Microbial Specifications, signed & stamped from the manufacturer (Mandatory).

شهادة تحليل فيزيائي وكيميائي وميكروبي للمستحضر موقعة ومختومة (اجباري).

Certificate of Analysis: Physical, Chemical, & microbiological, signed & stamped (Mandatory).

دراسة ثبات كيميائي (للمواد الفعالة) وفيزيائي (للمواصفات الفيزيائية) للمستحضر النهائي -

Accelerated مدتها ثلاثة أشهر على الاقل او Long term موقعة ومختومة ، وفي حال عمل الدراسه في مختبر محلي معتمد تكون دراسة الثبات لمدة شهر وتتضمن 3 نتائج متتالية لفحص المواد الفعالة على الاقل. (اجباري).

Chemical (for the active ingredients) & Physical (Physical Properties) Stability Study for the finished product, accelerated for 3 months or long term, signed & stamped from the manufacturer. If the study is done in a local accredited laboratory, at least 3 consecutive assay results of the active ingredients are required (Mandatory).

شهادة حرية بيع صادرة من جهة رسمية في بلد المشأ موقعة ومختومة (اجباري).

Free Sale Certificate from an official authority in the country of origin, signed & stamped (Mandatory).

صورة عن الغلاف الخارجي والداخلي للمستحضر موقعة ومختومة من الشركة الصانعة (اجباري).

Layout for inner & outer packages signed & stamped from the manufacturer (Mandatory).

شهادة تحليل تبين تراكيز المعادن الثقيلة (As, Pb, Hg) للمستحضرات التي تحتوي على الوان موقعة ومختومة (ان لزم).

Concentration of heavy metals for color containing products (As, Pb, Hg), signed & stamped (If Necessary).

شهادة تبين مصدر الاحماض الامينية في المستحضر واحضار شهادة خلو من جنون البقر (BSE) اذا كان من مصدر حيواني موقعة ومختومة من الشركة الصانعة (ان لزم).

Source of amino acids, and if it is of animal origin then BSE/TSE free certificate is required, signed & stamped from the manufacturer (If Necessary).

Preservative Challenge Test للمستحضر الذي يحتوي على الماء و يبقى على الجسم لمدة تزيد عن 5 دقائق ما عدا للمستحضرات (Single Use) موقعة ومختومة (ان لزم).

Preservative Challenge test for products contains water and that remains on skin for more than 5 minutes, except for single use products, signed & stamped (If

Necessary).
شهادة تحليل تبين تركيز مادة الـ (Asbestos) في المستحضرات التي تحتوي على (Talc) موقعة
ومختومة (ان لزم).
Declaration indicates that the product is free of asbestos for talc containing
products, signed & stamped (If Necessary).
شهادة تحليل تبين تركيز مادة الـ (1,3-Butadiene) للمستحضرات التي تحتوي على (Butane) من
الشركة المصنعة للغاز موقعة ومختومة (ان لزم).
Certificate of Analysis indicates the concentration of 1,3-butadiene from the gas
manufacturer, for butane containing products, signed & stamped (If
Necessary).
شهادة تحليل تبين تركيز مادة ال (Acrylamide Residue) في المستحضرات التي تحتوي على
(Polyacrylamide) موقعة ومختومة (ان لزم).
G. C. C. A. Lucia in director the concentration of the Aerylamide Pasidua
Certificate of Analysis indicates the concentration of the Acrylamide Residue,
 for Polyacrylamide containing products, signed & stamped (If Necessary).
شهادة تحليل تبين نسبة ال (Total Active Matter) في المستحضرات التي على شكل
(Shampoo) و (Shampoo) و (Liquid Hand-Body Soaps) موقعة ومختومة (ان لزم).
Certificate of Analysis that indicates the Total Active Matter in Shampoo &
Liquid Hand-Body Soap Preparations, signed & stamped (If Necessary).
شهادة تحليل تبين نسبة ال (Total Fatty Matter) ونسبة ال (Free Alkali or Free
Fatty acids في المستحضرات التي على شكل (Soap Bar) موقعة ومختومة (ان لزم).
Certificate of Analysis that indicates the Total Fatty Matter & Free Alkali or
Free Fatty acids in Solid Soap Preparations, signed & stamped (If Necessary).
شهادة تحليل تبين نسبة ال (Iodine Value) وال (Peroxide Value) و ال
(Distribution) في مستحضرات ال (Pure Oil) موقعة ومختومة (ان لزم).
Certificate of Analysis that indicates the Peroxide Value & Iodine Value &
Certificate of Carbon Distribution in Pure Oil Preparations signed & stamped

	(If Necessary).
	شهادة تحليل تبين نسبة ال (Formaldehyde) في المستحضرات التي تستخدم ك Hair
	(Straightener) موقعة ومختومة (ان لزم).
	Certificate of Analysis that indicates the formaldehyde concentration in hair
	straightening products, signed & stamped (If Necessary).
-	شهادة تحليل تبين نسبة ال (Cyanide Ion) في المستحضر ات التي تحتوي على اللون (Blue CI
	77510) موقعة ومختومة (ان لزم).
	Certificate of Analysis that indicates the cyanide ion concentration in (Blue CI
	77510) containing products, signed & stamped (If Necessary).
	Safety Data Sheet للمستحضر ات التي تحتوي على (Nano ingredient) موقعة ومختومة (ان
	لزم).
	Safety Data Sheet for the products that contains Nano ingredient, signed &
	stamped (If Necessary).
_	شهادة تحليل تبين نسبة ال Cadmium في المستحضر ات التي تحتوي على طين البحر الميت موقعة
	ومختومة (ان لزم).
	Certificate of Analysis that indicates the cadmium concentration in Dead Sea
	Mud containing products, signed & stamped (If Necessary).